# 禱告會 Prayer Meeting



## 我全心傳揚祢的奇妙作為

wǒ quán xīn chuán yáng ní de qí miào zuò wéi

我因祢歡喜快樂歌頌祢聖名 wǒ yīn ní huān xǐ kuài yuè gē sòng ní shèng míng



## 直到永遠 zhí dào yǒng yuǎn





## 称大能的膀臂從未曾縮減 ní dà néng de bǎng bì cóng wèi céng suō jiǎn

## 向我們彰顯每句應許的恩典 xiàng wǒ men zhāng xiǎn měi jù yīng xǔ de ēn diǎn



## 從未停歇 cóng wèi tíng xiē





## 祢斤責 風和浪 ní chì zé fēng hé làng

#### **仇敵都轉身逃亡** chóu dí dōu zhuǎn shēn táo wáng



## 當我開口大聲歌唱

#### dāng wǒ kāi kǒu dà shēng gē chàng





## 我永遠不會停止讚美 wǒ yǒng yuǎn bù huì ting zhǐ zàn měi

## 越風暴越有信心讚美 yuè fēng bào yuè yǒu xìn xīn zàn měi



### 看前方 祢恩典 kàn qián fāng ní ēn diǎn





#### 仇敵都羞愧因我讚美 chóu dí dōu xiū kuì yīn wǒ zàn měi

## 高處或低處我都讚美 gāo chù huò dī chù wǒ dū zàn měi



## 主聖名 在我裡面

zhủ shèng míng zài wỏ lǐ miàn

## 勝過全世界

shèng guò quán shì jiè



# 我有平安如江河 (x2)

wǒ yǒu ping ān rú jiāng hé

# 我有平安如江河在我心

wǒ yǒu ping ān rú jiāng hé zài wǒ xīn



Please fill the seats in the front first

## 預備迎見你的神 Prepare to Meet your God



## 我全心傳揚祢的奇妙作為

wǒ quán xīn chuán yáng ní de qí miào zuò wéi

我因祢歡喜快樂歌頌祢聖名 wǒ yīn ní huān xǐ kuài yuè gē sòng ní shèng míng



## 直到永遠 zhí dào yǒng yuǎn





## 称大能的膀臂從未曾縮減 ní dà néng de bǎng bì cóng wèi céng suō jiǎn

## 向我們彰顯每句應許的恩典 xiàng wǒ men zhāng xiǎn měi jù yīng xǔ de ēn diǎn



## 從未停歇 cóng wèi tíng xiē





## 祢斤責 風和浪 ní chì zé fēng hé làng

#### **仇敵都轉身逃亡** chóu dí dōu zhuǎn shēn táo wáng



## 當我開口大聲歌唱

#### dāng wǒ kāi kǒu dà shēng gē chàng





## 我永遠不會停止讚美 wǒ yǒng yuǎn bù huì ting zhǐ zàn měi

## 越風暴越有信心讚美 yuè fēng bào yuè yǒu xìn xīn zàn měi



### 看前方 祢恩典 kàn qián fāng ní ēn diǎn





#### 仇敵都羞愧因我讚美 chóu dí dōu xiū kuì yīn wǒ zàn měi

## 高處或低處我都讚美 gāo chù huò dī chù wǒ dū zàn měi



## 主聖名 在我裡面

zhủ shèng míng zài wỏ lǐ miàn

## 勝過全世界

shèng guò quán shì jiè



# 我有平安如江河 (x2)

wǒ yǒu ping ān rú jiāng hé

# 我有平安如江河在我心

wǒ yǒu ping ān rú jiāng hé zài wǒ xīn

#### 我的生命獻給祢 wǒ de shēng mìng xiàn gěi ní

#### 獻上生命 給最愛的耶穌 xiàn shàng shēng mìng gěi zuì ài de yē sū

# 完全順服 完全降服

wán quán shun fú wán quán xiáng fú

## 因祢恩典 使我得以事奉祢

#### yīn nǐ ēn diǎn shǐ wǒ shì fèng nǐ

## 祢的選召沒有懷疑

nǐ de xuǎn zhào méi yǒu huái yí

# 我的生命獻給祢 背起十架跟隨祢

wò de shēng mìng xiàn gěi ní bèi qì shí jià gēn suí ní

## 願祢的榮耀 彰顯在我生命 yuàn ní de róng yào zhāng xiǎn zài wǒ shēng mìng

# 我的心不要忘記 祢如何為我捨命

wǒ de xīn bù yào wàng jì ní rú hé wèi wǒ shě mìng

### 耶穌我愛祢 喜樂地跟隨祢 yē sū wǒ ài ní xǐ lè de gēn suí ní

## 賜給我屬於祢的夢想

cì gěi wǒ shù yú ní de mèng xiǎng

## 帶下祢國度如在天上 dài xià ní guó dù rú zài tiān shàng

# 賜給我奔跑不倦的力量

cì gěi wǒ bēn pǎo bù juàn de lì liàng

# 如鷹展翅上騰翱翔

rú yīng zhǎn chì shàng téng áo xiáng

#### 勇敢走出去 yǒng gǎn zǒu chū qù

## 我並不完美 也並不特別

#### wǒ bìng bù wán měi yě bìng bù tè bié

## 而祢卻是為我捨棄生命的主 ér ní què shì wèi wǒ shě qì shēng mìng de zhǔ

## 我時常軟弱 有時會迷惑

wǒ shí cháng ruǎn ruò yǒu shí huì mí huò

# 但祢是道路真理和生命

dàn ní shì dào lù zhēn lǐ hé shēng mìng

# 主祢要往哪裡走 我就跟祢走

zhủ ní yào wàng nà lì zòu wò jiù gēn ní zòu

# 領我走到世界盡頭 一生不再回頭

lǐng wò zòu dào shì jiè jìn tóu yī shēng bù zài huí tóu

# 讓世界聽到我們敬拜 我們的禱告

ràng shì jiè tīng dào wǒ men jìng bài wǒ men de dǎo gào

# 讓復興從我們開始 將主愛帶到人群中

ràng fù xīng cóng wǒ men kāi shǐ jiāng zhǔ ài dài dào rén qún zhōng

# 縱然有許多的問題 我也不放棄

zòng rán yǒu xǔ duō de wèn tí wǒ yě bù fang qì

## 祢大能賜給我勇氣 我會勇敢走出去

ní dà néng cì gěi wò yòng qì wò huì yòng gǎn zòu chū qù

# 禱告事項 Prayer Requests
#### 箴言3:5-6

你要專心仰賴耶和華,不可倚靠自己的聰明, 在你一切所行的事上都要認定他,他必指引你的路。

## <mark>為</mark>畢業生禱告

為畢業生邁入新的人生階段 能持續跟隨主, 無論在學校或職場, 都能為主發光、見證榮耀神。



詩篇91:9-10

耶和華是我的避難所,你已將至高者當你的居所, 禍患必不臨到你,災害也不挨近你的帳篷。

## 疫情下為個人禱告

能謹慎防疫但不慌張,心中滿有平安, 並把耶穌的愛和關懷帶給周圍的人。 也為確診的弟兄姊妹或家人禱告, 求神大能的手醫治。



# 儘量雙重梅花座



## 請儘量 間隔 兩個空位 前後左右 儘量空出座位 除非是 家人

Please observe the following pandemic prevention measures including sitting at every other seat (separated by two vacancies), church will provide N95 masks for students and elderly who attend Sunday service.

# 家裡的事 Announcenents



Due to the severity of the pandemic, church will only prepare simple meals for everyone. Please do not gather together for meals indoors, including in church offices. Those who need to dine on-site can eat at outdoor locations such as beside pool and corridors at the Holistic Village. Please make sure you keep you distance and avoid talking while eating and drinking.

疫情嚴峻,僅為大家預備外帶的簡單餐點, 切勿!!於室內群聚共餐,包括教會辦公室內 !!! 需就地用餐者,可於水池邊、走廊等戶外位置, 請注意!! 脫口罩飲食時,請避免交談,並保持距離 !!!

	6/12	6/19	6/26
餐點發放	哈哈猶獅	嘉宏猶獅	Ichthus
善後清理 &場復	新心望旺	叮噹猶獅	Ichthus

# 預告 Next Week Preview 6/19



## 主日證道:高天圓 牧師 講題:教會(下)-與人關係

信仰連連看:周彥廷 弟兄 主題:生命故事分享 **Board Meeting** 

# 理監事聯席會

## 6/12 (主日) 12:30-13:30

因應疫情會議以 google meet 視訊方式進行 請各位理監事 準時上線參加

#### Four C John 2022



Prepare For The Career Expedition

#### 05.14 以數據分析的角度 找出你的職涯機會(

法柏加

Helen

05.28

**瓽頭麵個** 

幫你找工作

活動地點 禾沐咖啡 320桃園市中堰區實踐路2<u>25-13號</u>

#### 台積電白話文運動2

AND

06.11

>>> 2022

+

Lucien Lee Allereinelittoro

07.09 從軟體工程師 到區塊鏈CE0

18:30>21:30



# TAIWAN GAMPUS 暑期英文營即將在7/18-23開跑喔!! SUMMER ENGLISH CAMP JULY 18-23, 2022 Best Summer Even!



報名截止:6/24(五) 中原/中央學生享有9折優惠! 了解更多:大B&Ita

### 上週經文 Last week Scripture

#### <u>彼得前書 1 Peter 2:9</u>

## 惟有你們是被揀選的族類,是有君尊的祭司, 是聖潔的國度,是屬神的子民, 要叫你們宣揚 那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德。

But you are a chosen race, a royal priesthood, a holy nation, a people of his own, so that you may proclaim the virtues of the one who called you out of darkness into his marvelous light.

# 讀經&信息 Scripture Reading & Message

約書亞記 1:1-9

1:1 耶和華的僕人摩西死了以後,耶和華曉諭摩西的幫手, 嫩的兒子約書亞,說:<sup>1:2</sup>「我的僕人摩西死了。現在你 要起來,和眾百姓過這約旦河,往我所要賜給以色列人 的地去。1:3 凡你們腳掌所踏之地,我都照□ 我所應許摩 西的話賜給你們了。1:4從曠野和這黎巴嫩,直到幼發拉 底大河,赫人的全地,又到大海日落之處,都要作你們 的境界。1:5 你平生的日子,必無一人能在你面前站立得 住。我怎樣與摩西同在,也必照樣與你同在;我必不撇 下你,也不丟棄你。

約書亞記 1:1-9

1:6 你當剛強壯膽!因為你必使這百姓承受那地為業,就 是我向他們列祖起誓應許賜給他們的地。1:7只要剛強, 大大壯膽, 謹守遵行我僕人摩西所吩咐你的一切律法, 不可偏離左右,使你無論往哪裏去,都可以順利。1:8 這 律法書不可離開你的口,總要書夜思想,好使你謹守遵 行這書上所寫的一切話。如此,你的道路就可以亨通, 凡事順利。1:9 我豈沒有吩咐你嗎?你當剛強壯膽!不要 懼怕,也不要驚惶;因為你無論往哪裏去,耶和華-你 的神必與你同在。」

# 勇敢為主走出去

#### 約書亞記1:1-9

## 講員:余愛天傳道



# Response

#### 勇敢走出去 yǒng gǎn zǒu chū qù

## 我並不完美 也並不特別

#### wǒ bìng bù wán měi yě bìng bù tè bié

## 而祢卻是為我捨棄生命的主 ér ní què shì wèi wǒ shě qì shēng mìng de zhǔ

## 我時常軟弱 有時會迷惑

wǒ shí cháng ruǎn ruò yǒu shí huì mí huò

# 但祢是道路真理和生命

dàn ní shì dào lù zhēn lǐ hé shēng mìng

# 主祢要往哪裡走 我就跟祢走

zhủ ní yào wàng nà lì zòu wò jiù gēn ní zòu

## 領我走到世界盡頭 一生不再回頭

lǐng wò zòu dào shì jiè jìn tóu yī shēng bù zài huí tóu

## 讓世界聽到我們敬拜 我們的禱告

ràng shì jiè tīng dào wǒ men jìng bài wǒ men de dǎo gào

# 讓復興從我們開始 將主愛帶到人群中

ràng fù xīng cóng wǒ men kāi shǐ jiāng zhǔ ài dài dào rén qún zhōng

# 縱然有許多的問題 我也不放棄

zòng rán yǒu xǔ duō de wèn tí wǒ yě bù fang qì

## 祢大能賜給我勇氣 我會勇敢走出去

ní dà néng cì gěi wò yòng qì wò huì yòng gǎn zòu chū qù

本週經文 This week Scripture

#### 約書亞記 Joshua 1:9

## 我豈沒有吩咐你嗎? 你當剛強壯膽!不要懼怕,也不要驚惶; 因為你無論往哪裏去,耶和華,你的神必與你同在。

I repeat, be strong and brave! Don't be afraid and don't panic, for I, the Lord your God, am with you in all you do."

## 差派禮 6/12 COMMISSIONING



#### 聯絡&報名:外籍生/HARRY、本地生/大B

耶穌進前來,對他們説:天上地下所有的權柄都賜給我了。所以,你們要去,使萬民作我的門徒,奉父、子、聖靈的 名給他們施洗。凡我所吩咐你們的,都教訓他們遵守,我就常與你們同在,直到世界的末了。 馬太福音28:18-20



# 茅 宥 晟 弟兄



My name is You-cheng, I have been attending 4C Church for five years. I joined the church when I was a freshman, I first joined the Happiness Group at that time and later I joined church small group and began to serve in the church.

For me, I was drawn to the aroma of Christ, I longed to know more about the truth. There was an utopia in my heart, but I wasn't sure what that wonderful world looks like. Therefore, I sought after Jesus and read the Bible. I believed that there are certain rules in the world, and the one who makes them is God the Creator. I remember on the eve of the Dragon Boat Festival during my sophomore year, I decided to follow what the Bible taught me and refrain from eating food that was scarified to the idols. I took courage to communicate with my family, although most of my family members reprimanded or did not understand, my father took out another plate of food from the kitchen that was not offered as a sacrifice to the idols. From that moment on, I understand more about what love means in the Bible.

From Happiness Group to small group gatherings and Sunday Service, I have faced many challenges in serving with other brothers and sisters. But at the same time, I learned more about myself from the eyes of others. I realized that I am always very serious when I am trying to get things done because I wanted the task to be done perfectly. It was only then did I realize that there was pride and competition in my life, I needed to prove myself in order to gain a sense of accomplishment and to feel worthwhile. Jeremiah 1:5 'Before I formed you in the womb I knew you, and before you were born I consecrated you; I appointed you a prophet to the nations.' God wrote me a letter to let me know that my life is worthy in His eyes, I don't need to prove myself; I only need to continue to live in His love. I will be graduating now and will be entering into the next phase; I know God is my companion, always by my side.



#### **Graduation Send-off Ceremony**



## 第65屆 洗禮 Baptism

## 2022.5/28林姵好 2022.6/12 楊士緯 2022.5/29周彩坛許沛琳(母女) 2022.6/26 林維希

2022.6/05王廷文



受洗見證 Testimony





Hello, brothers and sisters, my name is Yang Shiwei, I am currently studying in the Department of Business Administration of CYCU. Today, I want to testify to you how I met God and how I decided to return to Him.

Let me share with you my background: I have a twin sister, my father was a Taiwanese businessman when I was a child, so he was often not in Taiwan. After I was born, I was entrusted to my grandparents by my mother. My parents didn't take me back home until a year before I started elementary school. However, returning home was the beginning of my nightmare. I was living under my mother's verbal and physical abuse; therefore, at the age of 14, I chose to commit suicide by swallowing medicine. The first time I experienced the God was when I was 14. Because of my mother and the pressure from too much schoolwork, I committed suicide but luckily, I survived. After I was discharged from the hospital, I heard a hymn "One Day" on the Internet. When I heard this hymn, I completely collapse emotionally. It was the first time in my life that I experienced God, but I didn't know it at the time. Later, my middle school classmates brought me to their church, but because I wasn't at my best state, so I left soon after.

The second time I experienced the Lord was when I was in high school, that experience was the most special and left a deep impression in me. During high school, I was hospitalized due to my poor health. Since I lived in Mackay Hospital, a pastor would lead everyone to pray together at 9 pm at night. One night, I was lying on my bed with my eyes closed, and I followed the pastor and recite every word he said; I then burst into tear instantly. After praying, I contacted another middle school classmate, and she brought me to her church, that was the second time in my life that I experienced God. The third time I experienced God is now. I met Heather because of the accounting course. Heather brought me back to the church where I met Minister Ai-tian, Ita, Maxwell and other brothers and sisters. This time I came back, the feeling is different from the previous two times. This time, I decided to obey the Lord and serve the Lord whole heartedly for the rest of my life, regardless of adversity or difficulty. At the same time, because of this experience, my life began to improve. I know that regardless of any future difficulties, Jesus will always be with me and go through any difficulties with me.

The main reasons that make me decide to be baptized are: Before I believed in Jesus, I was an insecure person and often held a pessimistic attitude towards the future and life. But after believing in the Lord, I found that I became very calm. Originally, my emotions were fluctuating and I often fell into my own abyss. But after I decide to follow the Lord, even though I can't say that all bad situation has completely disappeared, but I can say with certainty that these problems and my insecurities are gradually disappearing from my life. I have no way of knowing what God's plans are, but I know that everything I am experiencing now is the most wonderful grace from the Lord.

I would like to thank the Lord, and also thank you, brothers and sisters, if I hadn't experienced God's grace, I might still be very apathetical. If it wasn't for those who brought me back to God, I know I will still be lost. I know that after I believe in the Lord, I will no longer be alone in the future, because the Lord will accompany me, heal me, and fulfill me.

### 歡迎新朋友 Welcome New Comers

#### 用主愛真誠來愛你

yòng zhủ ài zhēn chén lái ài nǐ Love you Genuinely with the Love of God

#### 我用主的愛真誠來愛你

wǒ yòng zhǔ de ài zhēn chén lái ài nǐ With the love of God, I love you genuinely (x2)

因我見你裡面有王的榮美

yīng wǒ jiàn nǐ lǐ maìnYǒu wáng de róng měi Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你

wǒ yòng zhǔ de ài Zhēn chén lái ài nǐ With the love of God, I love you genuinely



# 祝福 & 謝飯禱告 Benediction